
Bestyrelsesmøde i Jyderups Fremtid Den 28. august 2023              
kl. 19.00

Deltagere: Claus-Jørgen, Niels, Lars, Anja, Michael, Leise og Steffen

Dagsorden Referat Beslutning

Godkendelse af dagsorden og 
referat

Godkendt

Økonomi og medlemmer 3 gange sponsorater til hundeskoven er opkrævet, 
men der er ikke modtaget opkrævning fra 
hundeskovens ejer.

Skat har set på foreningen pga. ølsalg og 
beskatning af den erhvervsmæssige indkomst og 
royalties i 2021 og 2022. Vi har måtte betale 4290 
kr. i skat for skatteåret 2021. Vi skal se på vores 
vedtægter mht. støtte til erhverv og royalties, da det 
bør udgå af vedtægterne af skattemæssige 
årsager.

Leje af Skarridsøsalen. Vi skal betale pga. vores 
vedtægter giver mulighed for at støtte erhverv. Vi 
må gerne modtage sponsorater.

Leise gennemgik økonomien og administrative 
omkostninger til at drive en forening (bankgebyrer, 
kortgebyrer, PBS m.v.). Der er betragtelige 
omkostninger til at holde foreningen i live set i 
forhold til foreningens indtægter.

Overskud fra Lokalforum tilgår ikke længere 

Niels og Claus ser på vedtægterne og kommer med 
vedtægtsændring til generalforsamlingen i 2024.

Besluttet at opsige de betalingskort, som foreningen har, 
for at nedbringe administrative omkostninger. Betaling for 
varer og ydelser håndteres som udlæg.



Jyderups Fremtid, da Lokalforum nu er en 
foreninge. Indtægter er dermed alene kontingenter 
og Telefonabonnementer.

Indkomne ansøgninger
- Shinson Hapkido (måtter)

Shinson Hapkido søger 15.000 kr. til måtter til 
gymnastiksalen. 

Problemer med blanketten til ansøgning. Den 
kommer ikke fra hjemmesiden til mailen.

Bestyrelsen besluttede at støtte Shinson Hapkido med 
5000 kr.  

Niels kontakter Stig mht. dette problem. 

Færdiggørelse af hjemmeside Vi mangler at få fotos kombineret med beskrivelser 
på projekter. Claus kontakter fotografen for at få 
billederne.

Jyderups J-dag (planlægning) & 
bestilling af Øl inkl. håndtering af 
restlager

Leise booker Skarresøsalen til sidste fredag i 
oktober, som er den 27. oktober. Der bestilles 75 
ks. øl og 10 fustager øl. Restlager er 78 ks. øl. Anja 
spørger Kenneth Vester, om han kan spille musik. 
Leise giver besked til Steffen, når lokalet er booket, 
og herefter lægger Steffen besked op på Facebook. 
Punktet kommer på næste dagsorden.

Brainstorm: hvad skal Jyderups 
Fremtid arbejde med?

Der var en god drøftelse af, hvad foreningen skal 
arbejde med de kommende år.

Lokalforum afholder møde for foreningerne tirsdag 
den 21. november kl. 19.00. 

Det blev besluttet, at bestyrelsens medlemmer overvejer 
deres holdning og kommer med ideer til næste 
bestyrelsesmøde, og at der sættes dato for møde med 
Mogens Justesen. 

Eventuelt Skal vi deltage i sommerfesten?

Erhvervsmedlemsskaber – hvor mange?

Nej, der er under en uge til, og vi kan ikke nå at få 
alkoholbevilling.

Det blev besluttet, at er erhvervsmedlemsskaber skal på 
som punkt til næste bestyrelsesmøde.



Det skal undersøges, om der kommer regning fra 
Krible Krablebroen, da tilsagn snart udløber. Niels 
undersøger.

Næste møde Mandag den 25. september kl. 19.00 i hallen


